
Zápisnica 
zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Krásna Lúka 

konaného dňa 06.10.2017 
___________________________________________________________________________ 
 

Prítomní:   Štefan Bujňák, starosta obce 

Poslanci :  Ing. Jana Grejták Kandráčová 

Ing. Dušan Matija 

  Ing. Ján Štieber 

Vladimír Bača 

Ing. Jozef Novysedlák 

Peter Kandráč 

 

Ostatní: JUDr. Mgr. Jozef Kušnír, kontrolór obce, Mgr. Helena Kormošová, 

Marko Osif. Štefan Novýsedlák 

  

PROGRAM : 



1. Otvorenie zasadnutia. 
2. Voľba zapisovateľa a  overovateľov zápisnice. 
3. Schválenie navrhovaného programu. 
4. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia.  
5. Voľby do orgánov samosprávnych krajov - informácie 
6. Informácie pani riaditeľky Mgr. Heleny Kormošovej o situácií v Základnej škole 

s materskou školou. 
7. Zásady pre vybavovanie sťažností v podmienkach obce. 
8. Správa o výsledku kontrol za 1. polrok 2017. 
9. VZN č. 1/2017 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy 

a žiaka školského zariadenia. 
10. Rozpočtové opatrenie č. 8/2017 a č. 9/2017, 
11. Informácie p prácach na Dome smútku. 
12. Deň úcty k starším. 
13. Dni obce Krásna Lúka - zhodnotenie. 
14. Informácie o podanom projekte na rekonštrukciu požiarnej zbrojnice. 
15. Pozemky pod krížom. 
16. Rekonštrukcia miestnych komunikácií II. etapa – informácie. 
17. Plánované práce v objekte budovy na ihrisku – odsúhlasenie. 
18. Futbalový klub žiakov – informácie. 
19. Rôzne. 
20. Návrh na uznesenie. 
21. Záver. 

 
 
 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ otvoril Štefan Bujňák, starosta obce. Privítal všetkých prítomných. 
Starosta konštatoval, že počet prítomných poslancov je 7 a OZ bude uznášania schopné. 
 
 

K bodu 2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Overovatelia zápisnice: Peter Kandráč a Ing. Jozef Novýsedlák 
 
Zapisovateľka: Ing. Jana Grejták Kandráčová 

 
Návrh na uznesenie č. 213: 

OZ schvaľuje: 

Overovateľov zápisnice:  Petra Kandráča a Ing. Jozefa Novýsedláka 

Zapisovateľa: Ing. Janu Grejták Kandráčovú 



 
Hlasovanie: za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová, Ing. Dušan Matija,  Vladimír 

Bača, Ing. Ján Štieber, Peter Kandráč,Ing. Jozef Novysedlák,  Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

K bodu 3. Schválenie navrhovaného programu. 

  

Poslanci schválili predložený program . 

Hlasovanie: za program:  7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová, Vladimír Bača, Ing. 

Dušan Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

 
K bodu 4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia. 
 

Starosta obce predniesol uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ. Poslanci OZ berú na 

vedomie kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia  

Návrh na uznesenie č. 214: 

Poslanci OZ berú na vedomie kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia. 

 

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová, Vladimír Bača, Ing. Dušan 

Matija, Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

K bodu 5. Voľby do orgánov samosprávnych krajov - informácie. 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ o výsledku volieb do samosprávnych krajov. Účasť 

v obci bola 33,3 %. Víťazom na predsedu PSK v našej obci, tak ako aj víťazom volieb  bol  

Milan Majerský, PaedDr, PhD. 

 

Návrh na uznesenie č. 215: 

Poslanci OZ berú na vedomie výsledky volieb do samosprávnych krajov. 

  

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 



proti : 0 poslancov 

 

K bodu 6. Informácie pani riaditeľky Mgr. Heleny Kormošovej o situácií v Z8kladnej 

škole s materskou školou. 

 Mgr. Helena Kormošová predniesla správu o výchovno-vzdelávacej činnosti , upovedomila 

poslancov OZ s chodom školy, počtom zamestnancov. Počet detí k 15.09.2017 v základnej 

školy.je 33, v materskej škole je počet detí 18.  

 

Návrh na uznesenie č. 216: 

Poslanci OZ berú na vedomie informácie riaditeľky Mgr. Heleny Kormošovej o situáciu v 

ZŠsMŠ . 

  

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

K bodu 7: Zásady pre vybavovanie sťažností v podmienkach obce. 

 

Hlavný kontrolór obce predniesol poslancom návrh zásad pre vybavovanie sťažností 

v podmienkach obce. Poslanci súhlasili s daným návrhom a zvolili komisiu pre vybavovanie 

sťažností v zložení: Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber a Ing. Jozef Novýsedlák a náhradníkov: 

Ing. Marcela Bujňáková a Ing. Dušan Matija 

 

Návrh na uznesenie č. 217: 

Poslanci OZ schvaľujú Zásady pre vybavovanie v podmienkach obce Krásna Lúka. 

  

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

 

Návrh na uznesenie č. 218: 



Poslanci OZ schvaľujú komisiu pre vybavovanie sťažností : Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, 

Ing. Jozef Novýsedlák a náhradníkov Ing. Marcela Bujňáková a Ing. Dušan Matija. 

  

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 8: Správa o výsledku kontrol za 1. polrok 2017 

 

Hlavný kontrolór obce predniesol správu z výsledku kontrol vykonaných v 1. polroku 2017. 

Poslanci správu zobrali na vedomie. 

 

Návrh na uznesenie č. 219: 

Poslanci OZ berú na vedomie správu hlavného kontrolóra z vykonaných kontrol za 1. polrok 

2017. 

  

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 9: VZN č. 1/2017 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

materskej školy a žiada školského zariadenia. 

 

Poslanci boli s návrhom oboznámení ešte pred zasadnutím OZ a súhlasia s predloženým 

návrhom VZN č. 1/2017, kde ročné náklady na originálne kompetencie predstavujú čiastku 

68 514,- €. 

 

Návrh na uznesenie č. 220: 

Poslanci OZ schvaľujú VZN č. 1/2017 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

materskej školy a žiaka školského zariadenia. 

  



Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača, Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 10: Rozpočtové opatrenia č. 8/2017 a č. 9/2017. 

 

Zamestnankyňa obce Mgr. Mária Bujňáková predložila poslancom OZ rozpočtové opatrenia, 

ktoré boli uskutočnené v súlade s § 14 ods 2 písmeno a) až c) a ods. 3 zákona č. 583 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 

 

Návrh na uznesenie č.221/2017 : 

Poslanci OZ berú na vedomie rozpočtové opatrenie č. 8/2017 

  

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

Návrh na uznesenie č.222/2017 : 

Poslanci OZ schvaľujú rozpočtové opatrenie č. 9/2017 

  

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 11. Informácie o prácach na Dome smútku. 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ o vykonaných prácach na dome smútku – náter strechy, 

ako aj fasády. Upozornil, že je potrebné ešte vymeniť okapy a namontovať lapače snehu, keďže 

pôvodné okapové rúry sú v dezolátnom stave a práce, ktoré boli vykonané na fasáde by vyšly 

nazmar. Navrhol preto poslancov , aby sme ešte vymenili okapy, ako aj namontovali 

zachytávače snehu. Poslanci súhlasili. 

 



Návrh na uznesenie č. 223: 

Poslanci OZ súhlasia s vymenou okapových rúr a zabudovaním lapačov snehu na budove 

Domu smútku. 

  

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 12: Deň úcty k starším. 

Starosta obce predniesol poslancom OZ návrh zorganizovať deň úcty k starším v mesiaci 

október, kde by vystúpili žiaci tunajšej ZŠsMŠ. Poslanci súhlasili. 

 

Návrh na uznesenie č. 224: 

Poslanci OZ súhlasia s prípravou dňa úcty k starším v mesiaci október. 

 

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 13: Dni obce Krásna Lúka - zhodnotenie. 

Starosta obce oboznámil poslancov OZ s výdavkami na danú akciu, ktoré tvorili čiastku 

4 600,29 €. Poslanci súhlasili s dofinancovaním danej akcie, keďže účasť je pomerne vysoká 

a je to dosť vydarená akcia. 

 

Návrh na uznesenie č. 225: 

Poslanci OZ súhlasia s dofinancovaním výdavkov na deň obce do sumy 4600,29 €. 

 

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

 



K bodu 14: Informácie o podanom projekte na rekonštrukciu požiarnej zbrojnice. 

  

Starosta obce oboznámil poslancov OZ, že bola podaná žiadosť o dotáciu na rekonštrukciu 

požiarnej zbrojnice. O výsledku bude poslancov informovať. 

 

Návrh na uznesenie č. 226/2017: 

Poslanci OZ berú na vedomie informáciu o podanom projekte na rekonštrukciu požiarnej 

zbrojnice.  

  

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

K bodu 15: Pozemky pod krížom. 

  

Starosta obce informoval poslancov OZ ohľadom pozemkov pod krížom, ktoré sú už vo 

vlastníctve obce, zápis na katastri už prebehol, takže môžeme uvažovať o predaji daných 

pozemkov. 

 

Návrh na uznesenie č. 227/2017: 

Poslanci OZ berú na vedomie informáciu o vysporiadaní pozemkov pod krížom 

  

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

K bodu 16: Rekonštrukcia miestnych komunikácií II. etapa - informácia. 

  

Starosta obce informoval poslancov OZ, že projekt ,,Rekonštrukcia miestnych komunikácií“ 

bude zrejme úspešný, dokladali sme na PPA ešte nejaké údaje, kde boli nezrovnalosti 

a očakávame výsledok. 

 

Návrh na uznesenie č. 228/2017: 



Poslanci OZ berú na vedomie informáciu ohľadom projektu ,,Rekonštrukcia miestnych 

komunikácií – II. etapa.“ 

  

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 17: Plánované práce v objekte budovy na ihrisku - odsúhlasenie. 

  

Starosta obce informoval poslancov OZ  o plánovaných prácach v budove na ihrisku, ktoré by 

sme urobili svojpomocne. Ide hlavne o úpravy v interiéry, ako aj dokončenia zateplenia celej 

budovy. Poslanci súhlasia, no odporúčajú starostovi obce urobiť jednoduchý projekt. 

 

Návrh na uznesenie č. 229/2017: 

Poslanci OZ súhlasia s vykonaním prác v objekte budovy na ihrisku po spracovaní 

jednoduchého projektu. 

  

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

K bodu 18: Futbalový klub žiakov - informácie. 

  

Starosta obce informoval poslancov OZ  o fungovaní futbalové klubu žiakov do 13 rokov. 

 

Návrh na uznesenie č. 230/2017: 

Poslanci OZ berú na vedomie informáciu o futbalovom klube Javorina U-13 – prípravka. 

  

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

 



 

K bodu 19: Rôzne. 

Starosta obce predniesol žiadosť Petra Kušníra, ktorý chce odkúpil pozemok obce (Čupanino). 

Poslanci odporučili starostovi obce pripraviť podklady k odpredaju pozemku, ako aj 

k pozemkom pod krížom. 

 

Návrh na uznesenie č. 231: 

Poslanci OZ doporučujú starostovi obce pripraviť podklady na odpredaj pozemkov. 

  

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača,Ing. Dušan 

Matija,  Peter Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková 

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 20: Návrh na uznesenie 

 

Ing. Jana Grejták Kandráčová predniesla návrhy na uznesenia podľa jednotlivých bodov. 

 

Hlasovanie:   za: 7 poslanci Ing. Jana Grejták Kandráčová,  Vladimír Bača, Ing. Dušan 

Matija, Ing. Ján Štieber, Peter Kandráč, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Marcela Bujňáková  

Proti: 0 poslancov 

 

K dobu 21: Záver. 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 20.45 h. 

 

Zapísal/(a): Ing. Jana Grejták Kandráčová 

 

        .................................................... 

   Štefan Bujňák, starosta obce 

Overovatelia: 

Peter Kandráč    .................................................... 

 

Ing. Jozef Novysedlák      .................................................... 


